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    I am Peter, Sales manager of the company.
　　First of all, I would like to take this opportunity to welcome you to our company.
　　As you are aware that our company is the one of the leading companies. I know you will be proud of you being a member of our company.It is always my great concern to keep the business going. We can never rest on our laurels. We need to set new goals for ourselves all the time. As you are equipped with new knowledge, new thoughts and new insights, make full use of them while they are still fresh in your minds.
　　Work hard, not only for our company but also for yourself, that\'s the only way for you and our company keep growing.
　　Again I would like to welcome you and from today on, let\'s strive for development.
　　我是本公司的销售部经理彼特。
　　首先借此机会，我衷心感谢各位能够选择并加入我公司。
　　如诸位所知，我公司是著名的公司之一，我认为你会为成为我公司的一员感到骄傲。发展公司的业务一直是我关注的中心问题。我们不能依赖旧有的成绩。我们需要不断创新。你们具有新的知识、新的观念以及新的见解。请趁它们还没有过时善加利用。
　　请一定努力工作，不仅为了公司也为你自己，这是你自己和我们公司发展壮大的唯一出路。
　　再次欢迎你们的加盟，从今天开始让我们一同为发展而奋斗。
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